

榕樹凹海魚養殖業協會

Yung Shue O Marine Aquaculture Association

To Whom it may concern,

I, Hong Kong Aquaculture Limited, bearer of Hong Kong Identity Card number (First 4 digit) [REDACTED] and License Number (License to Culture Marine Fish): [REDACTED],

submit this letter in support of the proposed construction of a new electrical meter kiosk in NGAU YUE TAU in the Yung Shue O Coastal Protection Area by the Yung Shue O Marine Aquaculture Association. I am one of the fish farmers in the fish culture zone and I see the absolute necessity for the establishment of another electrical meter kiosk for future expansions.

The establishment of an alternative location for electricity supply will be essential for maintaining the stability of the operations of the fish farms as the current electricity supply is inadequate for all of us, thus far the proposal from the Yung Shue O Marine Aquaculture Association is of the public interest for every personnel around the vicinity.

Sincerely, HONG KONG AQUACULTURE LIMITED
本土養殖(香港)有限公司

[Signature]
Authorized Signature(s)

Date: 20 June, 2024

規劃署專員：

本人 _____，香港身份證號碼(首4位數字) _____，海魚養殖牌照號碼 _____，在此提交此信件，以表對榕樹凹海魚養殖業協會就於鰲魚頭 - 榕樹澳海岸保護區 - 建設新電箱之建議的支持。本人為區內海魚養殖區漁民之一，若考慮未來發展，增設電箱為絕對需要。

新增另一電力供應為維持漁排運作穩定性之必要條件，蓋因現有電力供應並不足以滿足所有養殖戶所需，榕樹凹海魚養殖業協會之建議實為為本區公眾利益著想。

_____ (簽署)

2024 年 月 日

榕樹凹海魚養殖業協會

Yung Shue O Marine Aquaculture Association

To Whom it may concern,

I, Alan Tse Lung Alex, bearer of Hong Kong Identity Card number (First 4 digit) [REDACTED] and License Number (License to Culture Marine Fish): [REDACTED],

submit this letter in support of the proposed construction of a new electrical meter kiosk in NGAU YUE TAU in the Yung Shue O Coastal Protection Area by the Yung Shue O Marine Aquaculture Association. I am one of the fish farmers in the fish culture zone and I see the absolute necessity for the establishment of another electrical meter kiosk for future expansions.

The establishment of an alternative location for electricity supply will be essential for maintaining the stability of the operations of the fish farms as the current electricity supply is inadequate for all of us, thus far the proposal from the Yung Shue O Marine Aquaculture Association is of the public interest for every personnel around the vicinity.

Sincerely,

Alex (Signature)

Date: 4 May, 2024

規劃署專員：

本人 _____，香港身份證號碼 (首 4 位數字) _____，海魚養殖牌照號碼 _____，在此提交此信件，以表對榕樹凹海魚養殖業協會就於鰲魚頭 - 榕樹澳海岸保護區 - 建設新電箱之建議的支持。本人為區內海魚養殖區漁民之一，若考慮未來發展，增設電箱為絕對需要。

新增另一電力供應為維持漁排運作穩定性之必要條件，蓋因現有電力供應並不足以滿足所有養殖戶所需，榕樹凹海魚養殖業協會之建議實為為本區公眾利益著想。

_____ (簽署)

2024 年 月 日

榕樹凹海魚養殖業協會

Yung Shue O Marine Aquaculture Association

To Whom it may concern,

I, _____, bearer of Hong Kong Identity Card number (First 4 digit) _____ and License Number (License to Culture Marine Fish): _____,

submit this letter in support of the proposed construction of a new electrical meter kiosk in NGAU YUE TAU in the Yung Shue O Coastal Protection Area by the Yung Shue O Marine Aquaculture Association. I am one of the fish farmers in the fish culture zone and I see the absolute necessity for the establishment of another electrical meter kiosk for future expansions.

The establishment of an alternative location for electricity supply will be essential for maintaining the stability of the operations of the fish farms as the current electricity supply is inadequate for all of us, thus far the proposal from the Yung Shue O Marine Aquaculture Association is of the public interest for every personnel around the vicinity.

Sincerely,

_____ (Signature)

Date: _____, 2024

規劃署專員：

本人 何玉賢，香港身份證號碼 (首 4 位數字) ，海魚養殖牌照號碼 ，在此提交此信件，以表對榕樹凹海魚養殖業協會就於鰲魚頭 - 榕樹澳海岸保護區 - 建設新電箱之建議的支持。本人為區內海魚養殖區漁民之一，若考慮未來發展，增設電箱為絕對需要。

新增另一電力供應為維持漁排運作穩定性之必要條件，蓋因現有電力供應並不足以滿足所有養殖戶所需，榕樹凹海魚養殖業協會之建議實為為本區公眾利益著想。

何玉賢 (簽署)

2024 年 5 月 10 日

榕樹凹海魚養殖業協會

Yung Shue O Marine Aquaculture Association

To Whom it may concern,

I, _____, bearer of Hong Kong Identity Card number (First 4 digit) _____ and License Number (License to Culture Marine Fish): _____,

submit this letter in support of the proposed construction of a new electrical meter kiosk in NGAU YUE TAU in the Yung Shue O Coastal Protection Area by the Yung Shue O Marine Aquaculture Association. I am one of the fish farmers in the fish culture zone and I see the absolute necessity for the establishment of another electrical meter kiosk for future expansions.

The establishment of an alternative location for electricity supply will be essential for maintaining the stability of the operations of the fish farms as the current electricity supply is inadequate for all of us, thus far the proposal from the Yung Shue O Marine Aquaculture Association is of the public interest for every personnel around the vicinity.

Sincerely,

_____ (Signature)

Date: _____, 2024

規劃署專員：

本人 林炳基，香港身份證號碼(首4位數字) ，海魚養殖牌照號碼 ，在此提交此信件，以表對榕樹凹海魚養殖業協會就於鰲魚頭 - 榕樹澳海岸保護區 - 建設新電箱之建議的支持。本人為區內海魚養殖區漁民之一，若考慮未來發展，增設電箱為絕對需要。

新增另一電力供應為維持漁排運作穩定性之必要條件，蓋因現有電力供應並不足以滿足所有養殖戶所需，榕樹凹海魚養殖業協會之建議實為為本區公眾利益著想。

林炳基 (簽署)

2024年 5 月 13 日

榕樹凹海魚養殖業協會

Yung Shue O Marine Aquaculture Association

To Whom it may concern,

I, LAM Wing Chi, MKO, bearer of Hong Kong Identity Card number (First 4 digit) and License Number (License to Culture Marine Fish): , submit this letter in support of the proposed construction of a new electrical meter kiosk in NGAU YUE TAU in the Yung Shue O Coastal Protection Area by the Yung Shue O Marine Aquaculture Association. I am one of the fish farmers in the fish culture zone and I see the absolute necessity for the establishment of another electrical meter kiosk for future expansions.

The establishment of an alternative location for electricity supply will be essential for maintaining the stability of the operations of the fish farms as the current electricity supply is inadequate for all of us, thus far the proposal from the Yung Shue O Marine Aquaculture Association is of the public interest for every personnel around the vicinity.

Sincerely,

林穎芝 (Signature)

Date: 2 May, 2024

規劃署專員：

本人 ，香港身份證號碼 (首 4 位數字) ，海魚養殖牌照號碼 ，在此提交此信件，以表對榕樹凹海魚養殖業協會就於鰲魚頭 - 榕樹澳海岸保護區 - 建設新電箱之建議的支持。本人為區內海魚養殖區漁民之一，若考慮未來發展，增設電箱為絕對需要。

新增另一電力供應為維持漁排運作穩定性之必要條件，蓋因現有電力供應並不足以滿足所有養殖戶所需，榕樹凹海魚養殖業協會之建議實為為本區公眾利益著想。

 (簽署)

2024 年 月 日